
 
 
 

 

 
 

ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA CONSTITUTIVA DEL PLE DEL 
CONSELL SECTORIAL ECONÒMIC I SOCIAL 

N. Sessió:3/2018 
Convocatòria de Ple Ordinari 
Dia: 11 de decembre 
Hora:19:00 hores 
 
ASSISTENTS EN REPRESENTACIÓ 
Sr.Rafael Folgado Navarro President 
Sra.Mª José Ruiz Esteban Vicepresidenta 
Sra.Silvia Ronda Montaner Secretaria 
Sra.Carmen Grau Gonzalez Partit Popular 
Sr.Enrique Martínez Millán Esquerra Unida 
Sr.Bernat Garcia Sevilla Compromís 
Sr.Jose Luis Lopez Galdón Psoe 
Sra.Amparo Roca de Togores Lopez Ciudadanos 
Sr.Jose Salvador Galindo Alba Podemos 
Sr.Manuel Ruiz Bueno AERT 

 
En la localitat de Riba-roja de Túria sent les 19:15 hores del dia 11 d’bril es reunixen en el saló de 
plens de l’ADL, el Consell sectorial, prèviament convocat per la Presidència i amb l’assistència 
dels membres que a dalt es detallen. 
 
El Ple del Consell sectorial econòmic i social ha estat assistit per la secretària que dóna fe de 
l’acte. 
 
Una vegada verificat per la secretària la vàlida constitució del Ple, atés que complix l’assistència 

mínima legal de la meitat més un, tal com ve recollit en l’Art. 9 del reglament regulador que 

regix el funcionament del Ple. El president obri la sessió, procedint a la deliberació sobre els 

assumptes inclusos en l’ordre del dia. 

 

1. Aprovació de l’acta sessió nº2/2018/Pleno 

2. Ratificar per part del Consell del ple el nomenament de la Secretaria suplent. 

3. Donar compte  àrea Foment Econòmic 

o Subvencions rebudes en materia d’ocupació. 

o Evolució de la tasa de desocupació 

o Col·laboració amb la empresa Soldaval per a la realització de cursos de 

soldadura amb certificat de profesionalitat 

o Gestions del Punt d’Atenció al Emprenedor 

o Cursos de formació  del ADL 2018. 

o Gestions realitzades com a Centro Col·laborador del Servef (Labora). 

o Gestions realitzades en orientació laboral. 

o Donar compte del nou Portal d’Ocupació. 

o Campanyes realitzades en matèria de comerç i sector restauració. 

4. Donar compte del borrador provisional de la ordenanza de venda no sedentaria. 



 
 
 

 

 

 

5. Valoració de las “Lanzaderas de empleo y emprendimiento”. 

6. Propostes per al Consell de Poble. 

7. Precs i preguntes 

 
 
 
PUNT  PRIMER – Aprovació de l’acta sessió nº 2/2012/Pleno 
 
El president pren la paraula, realitza una salutació de benvinguda i passa a presentar als 

membres nous assisteixen hui al Consell. 

Després se aprova l’acta anterior. 

 

PUNT  SEGON - Ratificar per part del Consell del ple el nomenament de la 

Secretaria suplent. 

 

Se ratifica a Amparo San Isidro com a secreraria suplent 

 

PUNT  TERCER -  Donar compte  àrea Foment Econòmic 

El regidor explica tota la documentació facilitada als membres del Consell. 

Manuel comenta la dada  de descens d'altes en el DUE. 

Bernat pregunta si hi ha algun curs previst de TPC i es proposa que es faça un. 

Es comenta també les dades anuals de Omic i es valorarà el que l'Ajuntament facilite el llibre de 

reclamacions per als comerços. 

També comenta el nou portal d'ocupació així com les campanyes de comerç 

 

PUNT  QUART - Donar compte del borrador provisional de la ordenança de venda 

no sedentaria. 

 

El president explica que principalment es modifica la ordenança de venda no sedentària per 

donar mes dinamització al mercat del dilluns. 

 

PUNT QUINT - Valoració de las “Lanzaderas de empleo y emprendimiento”. 

El president comenta que en el informe facilitat als membres del Consell hi han uns anexos que 

es veu la compartativa entre Valencia Activa, la Mancomunitat y el ADL sobre les llançadores 

d’ocupació i emprendiment. 

La representant  de Ciudadanos comenta que ha parlat amb Santa Mª la Real per a informar-se 

si hi ha per al pròxim any algun projecte de llançadora d'ocupació i ens explica que per a l'any 

que ve no hi ha cap projecte perquè ells es subvencionen  de fons europeus i finançament privat i 

no hi ha fons per a l'any que ve 



 
 
 

 

 

 

PUNT SEXT  - Propostes per al Consell de Poble. 

Després de debatre els diferents punts de vista sobre les propostes per al dur al Consell del Poble 

s’acorda que el representant de aquest Consell pregunte si les popostes es tenen que presentar  

mitjançant  instància o per seu electrònica. 

 

PUNT SEPTIM  - Precs i preguntes 

 

 

I no havent més assumptes a tractar i complint l’objecte de l’acte, la Presidència alça la sessió 

sent les 21:15 hores, donant fe com a secretària. 

 
 
Vist i Plau 
EL PRESIDENT DEL CONSELL  ECONÒMIC I  SOCIAL                  LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
Signat: Rafael Folgado Navarro         Signat: Silvia Ronda  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 

 
 
 
ACTA DE SESIÓN ORDINARIA CONSTITUTIVA DEL PLEO DEL CONSEJO 

SECTORIAL ECONÓMICO Y SOCIAL 

 
Nº Sesión: 3/2018 
Convocatoria de Pleno Ordinario 
Día: 11 de abril 
Hora:19:00 horas 

ASISTENTES EN REPRESENTACIÓN 
Sr.Rafael Folgado Navarro President 
Sra.Mª José Ruiz Esteban Vicepresidenta 
Sra.Silvia Ronda Montaner Secretaria 
Sra.Carmen Grau Gonzalez Partit Popular 
Sr.Enrique Martínez Millán Esquerra Unida 
Sr.Bernat Garcia Sevilla Compromís 
Sr.Jose Luis Lopez Galdón Psoe 
Sra.Amparo Roca de Togores Lopez Ciudadanos 
Sr.Jose Salvador Galindo Alba Podemos 
Sr.Manuel Ruiz Bueno AERT 

 
En la localidad de Riba-roja de Túria siendo las 19:10 horas del día 11 de decembre se reúnen 

en el salón de plenos de la ADL, el consejo sectorial, previamente convocado por 

la Presidencia y con la asistencia de los miembros que arriba se detallan. 
 

El pleno del consejo sectorial económico y social ha estado asistido por la secretaria de da fe 
del acto. 
 
Una vez verificado por la secretaria la válida constitución del pleno, dado que cumple la 

asistencia mínima legal de la mitad más uno, tal y como viene recogido en el Art.9 del 

reglamento regulador que rige el funcionamiento del pleno. El pleno abre la sesión, procediendo 

a la deliberación sobre los asuntos incluidos en el orden del día 

 

 

1. Aprobación del acta sesión nº2/2018/Pleno 

2.  Ratificar por parte del Consejo del pleno el nombramiento de la Secretaria suplente. 

3. Dar cuenta del Área de Fomento Económico. 

o Subvenciones recibidas en materia de empleo 

o Evolución de la tasa de paro 

o Colaboración con la empresa Soldaval para  la realización de cursos de 

soldadura con  certificado de profesionalidad. 

o Gestiones del Punto de Atención al Emprendedor. 

o Cursos de formación del ADL 2018. 



 
 
 

 

o Gestiones realizadas como  Centro Colaborador del Servef.(Labora) 

o Gestiones realizadas en orientación laboral. 

o Dar cuenta del nuevo Portal de Empleo. 

o Campañas realizadas en materia de comercio y sector de restauración. 

4. Dar cuenta  del borrador provisional de la ordenanza de venta no sedentaria. 

5. Valoración de las “Lanzaderas de empleo y emprendimiento”. 

6. Propuestas para el Consejo de Pueblo 

7. Ruegos y preguntas 

 
 
 
PUNTO  PRIMERO – Aprobación del acta sesión nº2/2018/Pleno 

 

El presidente toma la palabra, realiza un saludo de bienvenida y pasa a presentar a los 

miembros nuevos asisten hoy al Consejo. 

Después se aprueba el acta anterior 

 

PUNTO  SEGUNDO - Ratificar por parte del Consejo del pleno el nombramiento de la 

Secretaria suplente. 

Se ratifica a Amparo San Isidro como secretaria suplente. 

 

PUNTO  TERCERO -  Dar  cuenta  àrea Fomento Econòmico 

El concejal explica toda la documentación facilitada a los miembros del Consell. 

Manuel comenta el dato del descenso de altas en el DUE. 

Bernat pregunta si hay algún curso previsto de TPC y se propone que se haga uno. 

Se comenta también los datos anuales de Omic y se valorará el que el Ayuntamiento facilite el 

libro de reclamaciones para los comercios. 

El concejal explica toda la documentación facilitada a los miembros del Consejo. 

Manuel comenta el dato del descenso de altas en el DUE. 

Bernat preguna si hay algún curso previsto de TPC y se propone que se realice uno. 

 Se comenta también los datos anuales de la Omic y se valorará que desde el Ayuntamiento 

facilite el libro de reclamaciones a los comercios. 

También se comenta le funcionamiento del nuevo portal de empleo y las campañas realizadas en 

materia de comercio. 

 

PUNTO  CUARTO – Dar  cuenta del borrador provisional de la ordenanza de venta 

no sedentaria. 

El presidente explica que principalmente se modifica la ordenanza de venta no sedentaria para 

dar más dinamización al mercado del lunes. 



 
 
 

 

 

 

El president explica que principalment es modifica la ordenança de venda no sedentària per 

donar mes dinamització al mercat del dilluns. 

 

PUNTO  QUINTO - Valoración de las “Lanzaderas de empleo y emprendimiento”. 

El presidente comenta que en el informe facilitado a los miembros del Consejo hay  unos anexos 

que se ve la comparativa entre Valencia Activa, la Mancomunidad y el ADL sobre las lanzaderas 

de empleo  y emprendimiento 

La representante de ciudadanos comenta que ha hablado con Santa Mª la Real para informarse 

si hay para el próximo año algún proyecto de lanzadera de empleo y nos cuenta que para el año 

que viene no hay ningún proyecto porque ellos se nutren de fondos europeos y financiación 

privada y no hay fondos para el año que viene 

 

PUNTO  SEXTO  - Propuestas para el Consejo de Pueblo  

Después de debatir los diferentes puntos de vista de las prupuesta a llevar al Consejo del pueblo 

se acuerda llevar las diferentes propuestas: 

 

 

PUNTO  SEPTIMO  - Ruegos y preguntas 

 

 

 
Y no habiendo más asuntos a tratar y cumpliendo el objeto del acto, el presidente levanta la 

sesión siendo las 21:00 horas, de lo cual como secretaria doy fe. 

 
 
 
Vº Bº      
EL PRESIDENTE DEL CONSEJO ECONOMICO Y SOCIAL                  LA SECRETARIA 
 
 
 
 
 
 
Fdo: Rafael Folgado Navarro          Fdo: Silvia Ronda  


